
 

 

 
Övriga ärenden 
 
Kommunstyrelsen 19.08.2024 § 249  
    

 
 
Ledamot Anneli Granströms förfrågan: 
 
Vad är den gamla hälsocentralsbyggnadens öde? 
 
Direktör för samhällstekniska väsendet Anna-Kaisa Kauppinen 
meddelande att avsikten är att riva byggnaden. Planeringen av 
rivningsarbetena pågår. 
 
 
Ordförande Timo Haapaniemis anmälan: 
Kommunstyrelsens höstseminarium ordnas 3-4.10.2024.  
 
 

 


